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Side  2 

Norsk Studentunion (NSU) takker for muligheten til å uttale seg. NSUs Landstyremøte 

har 27.09.09 vedtatt høringsuttalelsen: ”Forslag til endring i fagskoleloven”. 

 

 

NSU er positive til å få på plass nye forskriftshjemler i fagskoleloven for å kunne forankre et 

kvalifikasjonsrammeverk for fagskoleutdanningene her. Vi tror det vil være en styrke for 

fagskolene at også de kan beskrives gjennom et kvalifikasjonsrammeverk, både i forhold til 

faglig utbytte for den enkelte elev, arbeidsliv og rekruttering. 

 

Vi har likevel noen kommentarer til de øvrige hjemlene som vi håper KD tar med i 

betraktningen når de endelige forskriftene skal utformes: 

 

1. Departementet kan gi forskrift om fritak for, eller innpassing av, annen likeverdig 

utdanning og kompetanse. 

 

NSU vil påpeke at det her vil være viktig å sette strenge krav til dokumentasjon og vurdering 

av den likeverdige utdanningen og kompetansen, og at det faglige hensynet må veie tyngst når 

endelig avgjørelse om fritak og/eller innpassing skal tas. 

 

2. Departementet kan gi forskrift om fagskolepoeng som beskrivelse for normert 

studietid. 

 

NSU tror det kan være positivt med en beskrivelse for normert studietid. Det er imidlertid 

viktig at det klart skilles mellom fagskolepoengene og studiepoengene som brukes i høyere 

utdanning.  

 

3. Departementet kan gi forskrift om felles vurderingsuttrykk ved eksamen, prøve, 

bedømmelse av oppgave eller annen vurdering. 

 

NSU stiller seg positiv til å åpne opp for slike forskifter, da vi mener dette vil sikre en mer 

forutsigbar og etterrettelig vurdering av kandidatene. 

 


